
Referat af generalforsamling i Haveselskabet Billund 
afholdt på Mødestedet, Nygade 29, 7200 Grindsted den 08.02.2024

Dagsorden:
1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent
2. Formandens beretning
3. Fremlæggelse af regnskab
4. Fremlæggelse af budget
5. Indkomne forslag
6. Valg til bestyrelsen
7. Evt

Punkterne blev behandlet som følger:

1. Valg af dirigent, stemmetæller og referent

2. Formandens beretning

3. Fremlæggelse af regnskabet
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Som dirigent blev valgt Jens Erik Rasmussen og som som stemmetællere valgtes Jane 
Søe og Vivi Kristensen. Som referent valgtes Ib Lykke Hansen.
Dirigenten takkede for valget og kunne konstatere, at generalforsamlingen var indvarslet 
i tide. 

Formanden Bente Svendsen berettede om året 2023:
Det har været et turbolent år, hvor vi fik oplyst at Mødestedet skal nedlægges, og vi skal 
holde vore aktiviteter i andre lokaler som vi ikke kender endnu.
Vore medlemmer har flittigt støttet op om vore aktiviteter. Fra 1. januar er vi nu en 
sammenslutning af Billund og Hejnsvig-Vorbasse-Grindsted havekredse. Vi har fået ny 
bank, ny hjemmeside i Haveselskabet, og vi får en aktivitetsgruppe, som skal hælpe til ved 
forskellige arrangementer, Vi håber at få fat i nogle nye friske kræfter til at hjælpe os. 
Bente oplyste at hjælpen kunne være praktisk hjælp ved afvikling af arrangementer, lige fra 
at bage en kage, lave kaffe, opkræve entre og andre praktiske gøremål.
Programmet for 2024 er klar. Vi starter med Marie Junker Boesen i dag, og i marts fortæller 
Alex Agerbo om vilde haver. Det er i samarbejde med biblioteket i Magion.
Der kommer podekursus i Nørup Planteskole, plantemarked på busholdepladsen i 
Vorbasse. I maj skal vi på havevandring i Filskov. Og som noget helt nyt, et plantemarked i 
Billund på Byens Plads til afløsning af markedet ved Karensminde.
I August er der plantemarked på Markedspladsen i Vorbasse. I september skal vi til Nørup 
planteskole. Der er svejsekursus i Sdr. Omme i Oktober, og i november slutter vi af med 
julesamarbejde med Anne Blume. Vi er også med på julemessen i Magion i November.
Formandens beretning blev taget til efterretning.

Kasserer Marianne Jespersen fremlagde det reviderede regnskab, som viste et 
underskud på kr. 8.045,70 
Ved årets slutning skulle vi overføre hele vores indestående på 44.760,75 i 
banken til Haveselskabet i København, fordi vi ikke måtte beholde vores gamle 
konto i Vestjysk Bank. Vi får 47.000 tilbage indsat på en konto i Arbejdernes 
Landsbank. Fra salen blev spurgt om vi skal aflevere et evt. overskud for 2024 til 
Haveselskabet ved årsskiftet. Svaret var, at vi må beholde et evt. overskud til 
arrangementer i kommunen. Der bliver igen udarbejdet et lokalt regnskab for 
2024 for Haveselskabet Billund. Regnskabet blev taget til efterretning.




